
Algemene Beschouwingen Ridderkerks Belang. 
 
Voorwoord: 
 
Allereerst wil de fractie van Ridderkerks Belang de ambtenaren en de griffie dank zeggen 
voor hun werk en inzet in het afgelopen begrotingsjaar.  
Het begrotingsjaar is al weer om. Niet normaal meer zo snel als het gaat. 
Er is ook dit jaar weer het nodige gebeurd zowel bij privé als in de raad. 
Ik wilde even privé starten, en even uitleggen waarom ik er niet bij ben bij deze 
beschouwingen. 
Omdat ik bezig ben met verandering van werk ben ik genoodzaakt om naar school te gaan. 
Deze cursus is kort en hevig en valt in de avonduren. Doordat ik in de nacht werk zal ik 
overdag moeten slapen. Het is jammer, maar ook in mijn dag zitten maar 24 uur. 
Desondanks schrijf ik toch mijn algemene beschouwing. 
 
Gebeurtenissen 
 
Ook dit jaar is er weer het nodige gebeurd. De woonboot die uiteindelijk toch mag blijven 
waar ze nu ligt ondanks de redenen om haar te verwijderen bleven staan. 
De tram die nu ook wederom dit jaar helaas een stapje dichterbij is gekomen. Het geblunder 
met openlucht zwembaden en sportparken waarvan Ridderkerks Belang in mei al vragen 
stelde en nu enkele dagen geleden pas antwoord ontving. In onze ogen een lang zes weken 
termijn. En dan onze eigen blunderput. 
Maar uiteindelijk hebben we toch met zijn allen ook dit jaar weer de eind streep gered. 
Hoewel met zijn allen. Ik begreep dat buiten mezelf ook de fractievoorzitter van Locaal 
sociaal niet aanwezig is door een vervelende ziekte. 
Namens Ridderkerks Belang wens in haar dan ook van harte beterschap. 
 
Wel stonden wij van Ridderkerks Belang met verbazing versteld dat stichting dynamiek zo 
trots in de plaatselijke krant vertelde dat ze blij waren met de graffitiemuur en dat hierdoor de 
graffitioverlast zou verminderen in bolnes. Juist het geen wat wij vorig jaar hadden 
voorgesteld en bijna unaniem naar de prullenbak werd verwezen. Zelfs door werknemers van 
Dynamiek zelf. Blijkbaar is men toch tot inkeer gekomen. Ridderkerks Belang is dan zelf ook 
blij voor de bewoners dat ons idee via een achterdeur alsnog uitgevoerd is en hoopt dan ook 
dat samen met een strenger politiebeleid het kladderprobleem zal afnemen. 
 
Plannen 
 
Zoals ieder jaar heeft ieder partij weer genoeg plannen in hun hoge hoed zitten. 
Natuurlijk heeft ook Ridderkerks Belang haar plannen klaar alleen omdat ik als 
fractievoorzitter en enig raadslid niet aanwezig kan zijn zullen wij geen moties indienen 
evenals ook geen nieuwe beleidsplannen. 
Wel wil ik mijn collega’s vragen om rekening te houden met de zwakkere in onze 
samenleving. Waarbij het zwaartepunt moet liggen bij de jeugd en de 65 plussers. 
Juist als jezelf een kind heb gekregen zie je de dingen door een hele andere bril. Een speeltuin 
die verpaupert is, verkeer dat hard door diverse straten rijden ondanks dat het een 30 km zone 
is en over de opvang maar te zwijgen. 
Onze tweede kamer wil graag dat moeders gaan werken maar om moeders te laten werken 
moeten er wel genoeg kinderopvang plaatsen zijn en moeten deze ook nog eens vroeg in de 
ochtend geopend zijn en tot in de avond beschikbaar. 



Nu zijn de meeste pas rond 8 uur open en gaan rond 6 uur dicht en zijn moeilijk te bereiken 
met openbaar vervoer. 
Ook een aandachtspunt is rijsoord waar nu dan ook de laatste buurtsuper zijn deuren sluit. 
Men kan dus niet meer pakjes en post, medicijnen en etenswaar in de wijk halen. Ook geld 
pinnen is al een tijdje ten einde en nu gaat onze buurtbus ook nog verdwijnen. 
Een klein voorbeeld. 
Iemand van rijsoord wil straks naar de markt. 
Dan pakt men bus 92 op de rijkstraatweg en die neemt men tot het treinstation op kreekhuizen 
Daar stapt men op bus 143 of 144 naar Ridderkerks centrum en als men de boodschappen 
gedaan heeft mag men weer terug. Dit is al snel een kleine 3 kwartier. De ov planner laat 
weten dat je eerst maar 20 minuten moet lopen. Nee, lekker als je slecht ter been ben. 
Zelfs een tram naar het dorp maakt hier geen einde aan. 
 
Afsluiting 
 
Ridderkerks Belang  wil dan ook afsluiten met een dankwoord aan de wethouder van 
financiën. Wethouder wij zijn blij dat Ridderkerk niet zo hebberig was en dus ook geen 
gemeenschapsgeld heeft gestort op vage buitenlandse banken voor een procent meer rente. 
Wij gaan er vanuit dat u in de toekomst net zo nauwkeurig met het belastinggeld zal 
omspringen zoals u tot nu toe gedaan heeft. 
 
Ridderkerks Belang wenst u een goed en vruchtbaar politiek jaar toe. 
 


